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Novi Pazar, Beograd - Poslanici
Skup{tine Srbije na vanrednom zase-
danju raspravljaju o 13 predloga zako-
na i odluka iz oblasti infrastrukture, a
Muamer Ba~evac (SDP) i Jahja Fehra-
tovi} (SPP) iskoristili su priliku da po-
krenu pitanje gradnje puteva u San-
d`aku. 

Ba~evac je zatra`io {to skorije zapo-
~injanje rekonstrukcije puteva Novi
Pazar - Sjenica i Novi Pazar - Tutin ~i-

ju obnovu gra|ani Sand`aka ̀ eljno i{-
~ekuju. Fehratovi} je podsetio na broj-
na obe}anja o rekonstrukciji puta No-
vi Pazar - Tutin istakav{i da mjeseci
prolaze, a radovi jo{ nisu otpo~eli. Od-
govaraju}i na ova pitanja, ministarka
gra|evinarstva, saobra}aja, infrastruk-
ture Zorana Mihajlovi} je kazala da ra-
dovi kasne zato {to op{tinska uprava u
Tutinu nije usvojila plan detaljne regu-
lacije, {to je osnovni preduslov za po-

~etak radova. „Svakako da sada radovi
ne mogu da se izvode jer nije gra|evin-
ska sezona. O~ekujemo da se radovi
nastave sa po~etkom gra|evinske se-
zone na ovom putu“, rekla je ministar-
ka. Predsednik op{tine Tutin Kenan
Hot odbacio je tvrdnje o krivici svoje
op{tine, navode}i da ne re~ o zlona-
mernim neistinama. I Hot o~ekuje da
radovi po~nu na prole}e. S. B.
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Poslanici Ba~evac i Fehratovi} u Skup{tini Srbije 
o rekonstrukciji puteva u Sand`aku 

Tutin (ni)je kriv 
za ka{njenje 

Zbog nedostatka kvoruma nije odr`ana sjednica 
SO Pljevlja o Zakonu o slobodi vjeroispovjesti

Do{la dva odbornika DPS
Strana II
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Cela zemlja 
sedi kod ku}e 

Priboj - Ljudi iz jugozapadne Srbije, Sand`aka, Ra{ke oblasti ili kako
ko ve} voli da zove ovaj kraj, nema puno, ali su dobro raspore|eni po sve-
tu. Ova lokalna po{alica postaje sve istinitija, pa tako pored uobi~ajenih
destinacija za rad u inostranstvu, zapadne Evrope, Skandinavije, Ameri-
ke, Australije, Rusije, sada sve vi{e zemljaka imamo i u Kini. Na{ sagovor-
nik je jedan od njih. Zbog delikatne situacije u Kini, izazvane korona viru-
som, ̀ eli da ostane anoniman. Na pitanje kako se ̀ ivi u zemlji u kojoj se po-
javio korona virus, odgovara da ima straha, ali ne i panike.  S. Bjeli} 

Strana V

Na{ zemljak koji sa porodicom u Kini ̀ ivi godinama 
o tome kako prolaze dani u strahu od korona virusa

Fo
to

: B
ET

AP
HO

TO
 P

re
ds

ed
ni

st
vo

 S
rb

ije
 D

im
itr

ije
 G

ol
l

U Kini jedu sve 

Rekonstrukcija puteva u Sand`aku na prole}e: Sa po~etka gradnje autoputa Beograd - Sarajevo

Pobeda ko{arka{a na Cetinju
Novi Pazar - Posle dva uzastopna

poraza u Pendiku, ko{arka{i Novog
Pazara pobedili su na Cetinju u utak-
mici 18. kola ABA 2 lige Lov}en 94:90.
Fantasti~no je sastav Olivera Popovi}a
odigrao poslednju ~etvrtinu u koju su

u{li sa zaostatkom od osam poena
(60:68). Bilo je vi{e raspolo`enih igra~a
kod Pazaraca, Novakovi} je postigao
18, Melori 17, Ne{ovi} 16, Brun~evi}
14, a Kora} 13 poena. U pora`enom ti-
mu istakao se \ukanovi} sa 20 poena.

Bila je ovo sedma pobeda Novopazara-
ca u ligi, a pred tronedeljnu pauzu u
ABA 2 u sredu }e ugostiti Slobodu iz
Tuzle. Pre te utakmice u nedelju u 18.
kolu KLS Novopazarci u Pendiku do-
~ekuju OKK Beograd (18). P. L.
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Pljevlja - Zbog nedostatka kvoruma
sjednica SO Pljevlja o Zakonu o slobo-
di vjeroispovjesti u utorak nije odr`a-
na ve} je odlo`ena za naredni ponedje-
ljak. Sjednicu je, na zahtjev dijela opo-
zicije, sazvao Bo`idar Baji}, iz „Pokre-
ta za Pljevlja“. Mada je vladaju}a DPS

ranije saop{tila da ne}e prisustvovati
sjednici, njihova dva odbornika, Pre-
drag Cvijovi} i Sr|an Pivljanin su do-
{la. Za odr`avanje sjednice nedostajao
je samo jedan odbornik. 

Zastupnika inicijative za dono{enje
deklaracije kojom bi se suspendovao
zakon, Bo`o Kne`evi} rekao je da su on

i Milinko Gazdi} podnijeli predlog kao
gra|ani koji nijesu politi~ki anga`ova-
ni. „Naro~ito nam je  zadovoljstvo {to
su nas, uprkos brojnim spekulacijama,
koje ovih dana kru`e,  podr`ala dva
odbornika vladaju}e koalicije. Oni su
pokazali da ovdje nema politike, ve} da

je rije~ o vitalnom interesu ne samo za
Pljevljake, nego za sve gra|ane Crne
Gore“, kazao je Kne`evi}.

U Pljevljima se redovno odr`avaju
protestne litije, a na pojedinim mjesti-
ma je iscrtana srpska trobojka. U cilju
o~uvanja javne svojine, Kabinet pred-
sjednika Op{tine Pljevlja i Slu`ba Ko-

munalne policije Op{tine Pljevlja obja-
vili su zajedni~ko saop{tenje kojim po-
zivaju gra|ane „da se odgovorno, sa-
vjesno i revnosno odnose prema jav-
noj imovini koja pripada svima nama,
a da svoja vjerska osje}anja i politi~ka
uvjerenja iskazuju na civilizovan na-
~in, u skladu sa gra|anskim i demo-
kratskim vrijednostima“.

- Komunalna policija Op{tine Plje-
vlja }e, kao i do sada postupati u skladu
sa pozitivnim zakonskim propisima i
nastaviti odlu~no da djeluje u cilju za-
{tite imovine grada od neodgovornih
pojedinaca i grupa, a sve sa ciljem obez-
bje|enja komunalnog reda. S tim u ve-
zi, koristimo priliku da obavijestimo
gra|ane Pljevalja da su pripadnici Ko-
munalne policije preduzeli slu`bene
radnje i napravili zabilje{ke o iscrtava-
nju murala koji nose politi~ke poruke i
poruke koje imaju tendenciju negiranja
crnogorske suverenosti, te da }e isti, u
najkra}em roku i u skladu sa zakonom
biti uklonjeni sa svih javnih povr{ina,
pi{e u saop{tenju. Nagla{avaju}i da su
Pljevlja „vjekovima ~uvala vjerski i na-
cionalni sklad“, potpisnici saop{tenja
apeluju na Pljevljake  da ne podle`u
„manipulacijama radi kratkoro~nih
politi~kih i drugih ciljeva“. C. D.

Novi Pazar, Beograd - Poslanici
Skup{tine Srbije na vanrednom zase-
danju raspravljaju o 13 predloga zako-
na i odluka iz oblasti infrastrukture, a
Muamer Ba~evac i Jahja Fehratovi} su
iskoristili priliku da pokrenu pitanje
gradnje puteva u Sand`aku. 

Narodni poslanik Sand`a~ke de-
mokratske partije dr Muamer Ba~evac
zatra`io je {to skorije zapo~injanje re-
konstrukcije puteva Novi Pazar - Sje-
nica i Novi Pazar - Tutin ~iju ob-
novu gra|ani Sand`aka
`eljno i{~ekuju. „Tre-
nutno najva`niji put
na jugozapadu Sr-
bije Novi Pazar-
Sjenica je u o~aj-
nom stanju. Nji-
me je ovaj kraj
vezan za susednu
BiH. On je i jedina
veza kojim se pove-
zuju i Novi Pazar i
Sjenica, {to zna~i i No-
va Varo{, Priboj i Prijepo-
lje, sa trasom planiranog  kori-
dora 11, sa kojim se povezuju iznad
Duge Poljane“, rekao je Ba~evac  u
Skup{tini Srbije. Narodni poslanik
Stranke pravde i pomirenja dr. Jahja
Fehratovi} podsetio na brojna obe}a-
nja o rekonstrukciji puta Novi Pazar -
Tutin istakav{i da mjeseci prolaze, a
radovi jo{ nisu otpo~eli.

„Jo{ u oktobru 2018. godine potpi-
san je sporazum gdje je re~eno da }e
idejno rije{enje i regulacioni plan, biti
gotovo za deset mjeseci. Imali smo po-
slije najave da }e to po~eti u julu pro{le

godine, nakon toga u septembru pro-
{le godine, iz mjeseca u mjesec. Imali
smo neku vrstu performansa na tom
putu, prilikom dolaska predsjednika
Turske Erdoana, kada je potporni zid
ura|en ali to ni{ta ne zna~i za ovaj cje-
lokupni put“, podsetio je Fehratovi}. 

Odgovaraju}i na ova pitanja, mini-
starka gra|evinarstva, saobra}aja, in-
frastrukture Zorana Mihajlovi} je ka-
zala da radovi kasne zato {to op{tinska

uprava u Tutinu nije usvojila
plan detaljne regulacije,

{to je osnovni predu-
slov za po~etak ra-

dova. „Podseti}u
sve, sporazum
izme|u Srbije i
Turske je na-
pravljen 2009.
godine i od te

godine niko se
ba{ nije bavio

ovim putem. To
je samo stajalo u

sporazumu do 2015.
godine kada smo obnovili

mnogo toga {to smo dogovarali. Pri-
premljena je dokumentacija, radovi je-
su po~eli, ali se ~ekaju dvije jedinice lo-
kane samouprave da usvoje svoje
PDR-ove. PDR je usvojio Novi Pazar,
ali Tutin nije. Mi to o~ekujemo do ja-
nuara. Kako god to bilo, svakako da sa-
da radovi ne mogu da se izvode jer ni-
je gra|evinska sezona. O~ekujemo da
se radovi nastave sa po~etkom gra|e-
vinske sezone na ovom putu“, rekla je
ministarka. 

S. B.

Petnji~ki DPS: Manipuli{e 
se vjerskim osje}anjima

Petnjica - Zakon o slobodi vjeroispovijesti svim gra|anima garantuje slobodu
vjeroispovijesti i o~igledno je da se manipuli{e vjerskim osje}anjima u cilju politi-
zacije ovog pitanja u izbornoj godini, ocijenjeno je na Op{tinskom odboru DPS Pet-
njica. „Na sjednici su tako|e upu}ene sna`ne poruke podr{ke dr`avnim organima
koji su pokazali svoju odlu~nost u namjeri da se sa~uva multietni~ki sklad i jedin-
stvo po ~emu je Crna Gora prepoznatljiva, kao i podr{ka dijalogu izme|u Vlade Cr-
ne Gore sa vjerskim zajednicama koji je po`eljan na~in za rje{avanje ovog pitanja“,
kazali su iz OO DPS Petnjice. Na sjednici je zaklju~eno da }e Petnji~ani kao i uvijek
do sada nastaviti da njeguju me|uvjerski sklad i sna`no doprinositi ja~anju gra-
|anske i demokratske Crne Gore.

Hot: Nismo krivi 
„Skandalozno je da se ovih dana u medijima, a i u Skup{tini Srbije u susret par-

lamentarnim i lokalnim izborima koji }e se odr`ati u prole}e vrlo zlonamerno iz-
nose neistine vezane za rekonstrukciju puta Novi Pazar - Tutin. Da li je po sredi ne-
znanje i nepoznavanje zakona, ili prikupljanje jeftinih politi~kih poena? O~igled-
no je da je oboje u pitanju“, smatra predsednik op{tine Tutin Kenan Hot. 

- Op{tina Tutin je odmah nakon potpisivanja sporazuma izme|u predsednika Re-
publike Srbije i Turske, a po zahtevu Ministarstva infrastrukture i gra|evinarstva u
avgustu 2018. godine, na lokalnom parlamentu donela odluku o izradi Plana detalj-
ne regulacije (PDR-a) za pomenuti put. Napominjem da Op{tina Tutin ne izra|uje
Plan detaljne regulacije (PDR), ve} je to obaveza Instituta za puteve Beograd, koji je
po mojim informacijama u zavr{noj fazi. I o~ekujem da se PDR donese u prvoj polo-
vini februara, dodao je Hot, koji se nada da }e radovi po~eti „u rano prole}e“.

Poslanici Ba~evac i Fehratovi} u Skup{tini
Srbije o rekonstrukciji puteva u Sand`aku 

Ministarka Mihajlovi}:
Tutin „kriv“ za ka{njenje

Zbog nedostatka kvoruma nije odr`ana sjednica 
SO Pljevlja o Zakonu o slobodi vjeroispovjesti

Do{la dva odbornika DPS

„O~ekujemo 
da se radovi 
nastave sa
po~etkom

gra|evinske 
sezone“, rekla 

ministarka Zorana
Mihajlovi}

Kenan Hot

Pomo} ̀ rtvama 
zemljotresa u Turskoj

Novi Pazar - Asocijacija maturanata Turske (ASMAT-TU-
MED), organizacija koja okuplja alumniste iz Turske u Srbi-
ji, pokrenula je kampanju prikupljanja nov~anih sredstava
za pomo} postradalim u zemljotresu koji je pro{log petka za-
desio Tursku. Predsjednik ASMAT-a Nazim Li~ina rekao je
da su u ovom udru`enju svjesni da nisu u mogu}nosti da sa-
kupe zna~ajnu pomo}, ali mogu da se solidari{u sa gra|ani-
ma turskih okruga Elazig i Malatja. „Vidimo da su turska dr-
`ava i njene institucije veoma brzo i adekvatno reagovale i
pru`ile svu neophodnu pomo} tamo{njem stanovni{tvu.
Znamo da ne mo`emo mnogo da pomognemo, ali nam je
stalo da svima poka`emo, posebno postradalim u zemljotre-
su, da i mi odavde mislimo na njih kao {to su oni, u nekoli-
ko slu~ajeva kada su i nas zadesile elementarne nepogode,
pokazali da misle na nas“, rekao je Li~ina. S. D.

Radnici Vektre
najavili blokadu 

Pljevlja - Radnici kompanije Vektra Jaki} najavili su
blokadu ulaza u krug preduze}a ukoliko im vlasnik
kompanije Dragan Brkovi} u narednih nekoliko dana
ne isplati zaostala dugovanja. 

Radnici su Vijestima kazali da im se duguje 18 zara-
da, a da su poslednju primili platu za jun 2018. godine.
„Od 250 radnika koliko nas je radilo u Vektri Jaki} osta-
lo je da radi samo 16 radnika, {est u pogonu Energana a
deset u upravi firme. Brkovi} je radnike parcijalno ot-
pu{tao po 20 do 30 radnika. 

Javili smo se na Biro rada ali ne mo`emo da ostvari-
mo pravo na naknadu koja nam po zakonu pripada, jer
nam Brkovi} nije uplatio doprinose ~etiri godine“, tvr-
de radnici. S. D.
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Ovaj prilog sufinansira
grad Novi PazarNOVI PAZAR DANAS

Novi Pazar - Ministarstvo prosvete
nauke i tehnolo{kog razvoja dodelilo je
gradona~elniku Novog Pazara Nihatu
Bi{evcu Svetosavsku nagradu za izuze-
tan doprinos razvoju obrazovanja. Na-
gradu je uru~io ministar Mladen [ar-
~evi}. U obrazlo`enju se izme|u osta-
log navodi da gradona~elnik Bi{evac,
„nesvakida{njom radnom energijom
godinama uspe{no dela u korist svog
rodnog Novog Pazara i cele Srbije.
„Suprotno golijatskom fizi~kom izgle-
du, Nihat Bi{evac je oli~enje blagosti:
miran, tih, nenametljiv i ~ovek uvek

spreman da pomogne drugom. [kola,
mladi i njihovo obrazovanje, njihov
napredak, u sredi{tu su njegove pa-
`nje“, pi{e u obrazlo`enju. Ministar-
stvo navodi neke od projekata ostvare-
nih uz  zalaganje gradona~elnika No-
vog Pazara, me|u kojima su: „Multi-
kulturalna Srbija - digitalizacija kultur-
no-obrazovne ba{tine Novog Pazara“;
Sondiranje obrazovnog sistema Novog
Pazara za pra}enje i pomaganje razvo-
ja darovitih u~enika prirodnih i ostalih
nauka; „Mihailo Petrovi} Alas“ u No-
vom Pazaru: izlo`ba radova i predme-

ta velikog nau~nika i prosvetitelja;
„Obrazovni krug“ za decu iz dijaspore
... U kvalitete gradona~elnika Bi{evca
Ministarstvo navodi i  „dru{tveno od-
govoran odnos prema svim segmenti-
ma ̀ ivota“, insistiranje na pobolj{anju
obrazovnog sistema, dobrom odnosu
sa republi~kim vlastima i stranim do-
natorima, ~ime je svom gradu  obezbe-
dio zna~ajnu finansijsku pomo}. „Bu-
d`et grada Novog Pazara za obrazova-
nje, ba{ njegovim zalaganjem stalno je
rastao i danas iznosi 220 miliona dina-
ra“, navodi se. S. D. 

Bi{evcu Svetosavska nagrada
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Beograd, Novi Pazar - Kao pred sve
ranije izbore i uo~i raspisivanja pred-
stoje}ih redovnih parlamentarnih, na
bo{nja~koj politi~koj sceni, pojavili su
se apeli za zajedni~ki nastup i formira-
nje jedinstvene bo{nja~ke liste. I kao i
ranije i ovaj apel }e, po svemu sude}i,
do`iveti neuspeh.

Ovog puta je predsednik Stranke
pravde i pomirenja (SPP) i poslanik u
Skup{tini Srbije Muamer Zukorli} po-
zvao Rasima Ljaji}a i Sulejmana Uglja-
nina da zajedno nastupe na predstoje-
}im republi~kim i lokalnim izborima,
formiraju}i jedinstvenu bo{nja~ku li-
stu. Zukorli} je na konferenciji za novi-
nare rekao da bi time „pokazali politi~-
ku zrelost, odgovornost, snagu i spo-
sobnost da su spremni da li~ne, partij-
ske i partikularne interese stave po
strani“. „Okupi}emo se oko osnovnih
na~ela vezanih za Sand`ak, za status
Bo{njaka u Srbiji i Islamsku zajednicu,
kao nespornih istorijskih kategorija je-
dinstva. Pitanje participiranja i podele
vlasti, bar sa na{e strane, bi}e manje
va`no i ne{to gde treba pokazati svest i
velikodu{nost“, rekao je Zukorli}. On
je dodao da je kucnuo ~as da politi~ari

od klju~nog uticaja na prostoru San-
d`aka smognu snage da zaborave rani-
je nesuglasice i otvore novu stranicu u
interesu Bo{njaka, posebno mladih ko-
ji masovno napu{taju rodni kraj. 

„Moja ruka je ispru`ena, a potrebne
su jo{ dve ruke, odnosno da dve druge
strane ovo shvate i prihvate. Aksioma
na{eg okupljanja treba da budu vitalni,
nacionalni, sand`a~ki i bo{nja~ki intere-
si, a sve ostalo je pitanje dogovora u ko-
me }emo pokazati maksimalnu toleran-
ciju i spremnost da ovaj dogovor uspe“,
rekao je lider SPP. Dvojica prozvanih
Ugljanin i Ljaji}, jo{ nisu odgovorili, ali
zato jesu funkcioneri njihovih stranaka. 

Potpredsednik Izvr{nog odbora
Stranke demokratske akcije (SDA)
Sand`aka i poslanik u Skup{tini Srbije
Enis Imamovi}, na dru{tvenim mre`a-

ma je odgovorio da je „najpre potreb-
na ozbiljna analiza da li uop{te treba da
u~estvujemo na izborima koje organi-
zuje Vu~i}ev fa{isti~ki re`im, u svojoj
najopasnijoj fazi raspadanja, a dijalog
o tome se mora voditi u okvirima Bo-
{nja~kog nacionalnog vije}a“. Imamo-
vi} se nada da je Zukorli} bio iskren.

„Zukorli} je, kao deo Vu~i}eve ka-
marile, uporno odbijao da se na svim
prethodnim izborima formira jedin-
stvena bo{nja~ka lista i bo{nja~ko- san-
d`a~ki poslani~ki klub, a bo{nja~ke gla-
sove je koristio za li~nu privilegiju i trgo-
vinu u Beogradu i bla}enje bo{nja~kih
politi~kih lidera. Mo`da je ovaj njegov
poziv poku{aj da nas sve uvu~e u njegov
poslednji sukob sa IZ Bosne i Hercego-
vine i reisu-l-ulemom Huseinom Kava-
zovi}em“, rekao je Imamovi}.

Komentari{u}i Zukorli}ev poziv,

generalni sekretar Sand`a~ke demo-
kratske partije (SDP) i tako|e narodni
poslanik Muamer Ba~evac izjavio je da
o tome trenutno ne razmi{ljaju. Mada
su pojedini funkcioneri naprednjaka
tra`ili da Rasim Ljaji} i njegove stran-
ke SDP, koju je osnovao  i Socijaldemo-
kratska partija Srbije, koju sada pred-
vodi, vi{e ne budu na listi SNS, u ovim
partijama o~ekuju pozitivan ishod raz-
govora o zajedni~kom nastupu. „Mi
smo u dobrom tonu zapo~eli razgovo-
re sa naprednjacima o nastavku, do sa-
da, konkretne i kvalitetne saradnje. Oni
idu u dobrom pravcu i nadamo se na-
stavku saradnje, na zadovoljstvo svih
gra|ana Sand`aka jer smo u prethod-
nom periodu uradili dosta toga dobrog
za ovaj region“, kazao je Ba~evac.

S. Bi{evac

Apel Muamera Zukorli}a za zajedni~ki nastup i 
formiranje jedinstvene bo{nja~ke liste za predstoje}e izbore 

Male {anse za uspeh

„Putevi Zlatar“ pobedili na tenderu
Novi Pazar - Ogranak kompanije

„Slo`na bra}a“ iz Nove Varo{i, „Pute-
vi Zlatar“, pobedio je na tenderu
Gradske uprave Novog Pazara za re-
konstrukciju oko pet kilometara lo-
kalnih i seoskih puteva, objavljeno je
na portalu Uprave za javne nabavke.
Ponuda te firme od 54,9 miliona dina-
ra bez poreza na dodatu vrednost bila

je za oko dva miliona dinara povoljni-
ja od one koju je poslao „Novi Pazar
put“, pa je lokalna samouprava pred-
lo`ila da se sa njima zaklju~i ugovor.

Tenderskom dokumentacijom
predvi|eni su radovi na rekonstrukciji
putnih pravaca Mur - Paralovo, Dojevi-
}e - Baleti}e, Trnava - Osoje i De`eva -
Skukovo, kao i puteva ka selima Podbi-

jelje, Bajevica, Sitni~e i Mi{~i}e. Kako ja-
vlja Radio Sto plus, lokalna samoupra-
va je obustavila tender za rekonstrukci-
ju 42 gradske ulice, vredan skoro 160
miliona dinara jer je jedina pristigla po-
nuda, koju je dostavio „Novi Pazar
put“, bila za oko tri miliona dinara ve}a
od procenjene vrednosti radova.

S. D. 

Pomo} interno raseljenim i povratnicima
Novi Pazar - U okviru projekta „No-

vi Pazar za bolje uslove `ivota interno
raseljenih lica i povratnika“ po readmi-
siji, Gradska uprava je raspisala  raspi-
sao novi javni poziv za izgradnju tri
monta`ne ku}e i dodelu ~etiri paketa
gra|evinskog materijala istakao je ~lan
Gradskog ve}a Fevzija Muri}.

„Re~ je o ponovljenom javnom po-
zivu koji je raspisan 23. januara i traje
do 6. februara. Pravo u~e{}a na jav-
nom pozivu imaju sva interno raselje-
na lica i povratnici iz inostranstva koji
su vra}eni posle 1. 1. 2008. godine“, ka-
zao je koordinator projekta i ~lan
Gradskog ve}a Fevzija Muri} za

RTVNP. Projekat finansira Evropska
unija kao deo {ireg programa „EU po-
dr{ka odr`ivim re{enjima za interno
raseljene i reintegraciju povratnika“, a
realizuje Grad Novi Pazar u partner-
stvu sa Muslimanskim humanitarnim
dru{tvom „Merhamet - Sand`ak“.

S. D. 

Nova Varo{ odustala od zajma
Nova Varo{ - Odbornici novovaro{kog parlamenta izglasali su Odluku

da se odustane od zajma za gradnju centralne gradske toplane na bioma-
su. Hitna sednica sa samo ovom ta~kom dnevnog reda zakazana je na zah-
tev predsednika op{tine Radosava Vasiljevi}a i odr`ana u sredu. Vasiljevi}
smatra da je zajam od skoro tri miliona evra u ovom trenutku preskup za
„Energiju Zlatar NV“ i op{tinu. Prema njegovim re~ima, Nova Varo{ mo`e
da dobije gratis toplanu na bio masu snage 2,2 megavata, u vrednosti od
250 miliona, bez dinara u~e{}a op{tine, ~iji je kapacitet da greje 50 do 60
hiljada kvadrata.

SDP pamti Sr|ana Aleksi}a
Novi Pazar - Polaganjem cve}a na trgu u Novom Pazaru Forum mla-

dih Sand`a~ke demokratske partije obele`io je 27 godina od pogibije Sr-
|ana Aleksi}a. Spomen-plo~u heroju iz Trebinja Sr|anu Aleksi}u, koji je
poginuo spa{avaju}i prijatelja Bo{njaka 1993. godine, Grad Novi Pazar po-
stavio je 2016. godine. Mladi SDP su poru~ili da }e se hrabrost tog mladi-
}a ve~no pamtiti.  „Raznolikost je ono {to nas ~ini ljudima, a upravo je Sr-

|an Aleksi} bio primer  takvog ~oveka, Grad Novi Pazar, koji neguje multi-
etni~ke vrednosti prepoznao je zna~aj jednog ovakvog herojskog ~ina u
kojem je Aleksi} I izgubio ̀ ivot. ̂ ast nam je da smo na jedan ovakav na~in
odali po~ast Sr|anu Aleksi}u I `elja nam je da odr`imo se}anje na jednog
ovakvog ~oveka koji je izgubio ̀ ivot za svog prijatelja druge vere“, rekla je
ispred Foruma mladih SDP-a Irma Binjo{.

Zajedno protiv zaga|enja
Bijelo Polje - Na inicijativu predsjednika op{tine Bijelo Polje Petra

Smolovi}a, odr`an je sastanak sa predsjednikom op{tine Pljevlja Igorom
Golubovi}em i predstavnicom Ministarstva odr`ivog razvoja i turizma Iva-
nom Vojinovi}, povodom rje{avanja problema prekomjernog zaga|enja
vazduha. „Va`no je ista}i da smo ovaj problem postavili na najvi{i nivo
agende i da }emo u narednom period na kratkoro~nom i dugoro~nom pla-
nu sprovoditi mjere i prevencije kako bi rije{ili problem zaga|enja“, kazao
je Smolovi}, a prenosi op{tinski informativni sajt. On je predlo`io da u sa-
radnji sa Vladom Crne Gore, a po uzoru na Pljevlja Bijelo Polje radi na da-
vanju podsticajnih mjera gra|anima za obezbje|ivanje ve}e energetske
efikasnosti za prelazak na ~istija goriva.

U DVE RE^I

AKTUELNO

Zajedni~ka srpska lista?
„Nezvani~no znam i da srpske stranke na prostoru Sand`aka rade na tome da

na predstoje}im izborima nastupe sa zajedni~kom srpskom listom, {to je pozitiv-
no, tako da bi u tom slu~aju imali neku vrstu etni~ko-prirodnih politi~kih odnosa.
Na republi~kom nivou bi to bila pravila koja va`e za sve ostale u parlamentu, a na
lokalu bi u svim sand`a~kim gradovima, od Novog Pazara do Priboja, imali relaci-
je dogovora izme|u bo{nja~ke i srpske liste“, rekao je Zukorli}.

IMAMOVI]: Prvo 
da vidimo da li da
u~estvujemo na 
izborima

BA^EVAC: Nadamo 
se nastavku saradnje 
sa Srpskom 
naprednom strankom

Pru`ena ruka ostala u vazduhu: Muamer Zukorli}
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Prijepolje - Prva od sedam sed-
nica Skup{tine op{tine Prijepolje
u 2019. godini odr`ana je sredi-
nom februara, a sazvana je na
zahtev tre}ine odbornika opozici-
je. Oni su tra`ili da se pokrene po-
stupak smene direktorice Centra
za socijalni rad Sabire Had`iavdi}
jer je uhap{ena zbog sumnji u ko-
ruptivne radnje i sprovedena u is-
tra`ni zatvor uz meru zadr`ava-
nja. Posle nekoliko dana je pu{te-
na. Pokaza}e se da }e njeno ime
biti naj~e{}e pominjano na sedni-
cama tokom cele godine, a od-
bornici opozicije }e uporno to-
kom godine zahtevati sazivanje
sednica kako bi se ona smenila. 
Kanonada 
verbalnih uvreda

Na toj sednici predsedavaju}a
je udaljila odbornika Izudina
[anti}a i ~lana Op{tinskog ve}a
Milana Ga~evi}a jer su se jedan
drugome obra}ali sa „olo{u“ i
„fukaro“. Bio je to po~etak verbal-
ne „kanonade“ koja }e biti karak-
teristi~na za gotovo sve sednice
tokom 2019. godine. Na ovoj }e
se sti}i i do Alda Mora, paradr`a-
ve, parapolicije i paratu`ila{tva. O
tome }e govoriti ~lan Op{tinskog
ve}a Sabahudin Hajdarevi} u
okviru iskazivanja pravni~kih
znanja prisutnih. Bila je to vrhun-
ska zabava pred kamerama ~iji se
broj uve}ava. U senci je ostala bit-
na Odluka o izradi plana detaljne
regulacije za dve mini hidrocen-
trale i Statut op{tine. Dva odbor-
nika Dveri najavila su bojkot sed-
nica koji zna~i „nedavanje legiti-
miteta vlasti na lokalnom, pokra-
jinskom i dr`avnom nivou“. 

I druga sednica, krajem marta,
zakazana je na zahtev tre}ine od-
bornika. Usvojena je Odluka o
novoj mre`i obrazovnih ustano-

va jer je uga{ena jo{ jedna mati~-
na {kola. Doneta je Odluka o po-
kretanju postupka za otu|enje
neizgra|enog gra|evinskog ze-
mlji{ta, pa }e po po~etnoj ceni od
3000 dinara po kvadratu, krajem
godine biti kupljeno pet placeva
za {irenje industrijske zone. Iako
su na dnevnom redu bili planovi
rada za teku}u godinu, iz nekog
razloga, odbornici koalicione ve-
}ine su izlazili za govornicu i hva-
lili izve{taje o radu direktora usta-
nova koje se finansiraju iz bud`e-
ta. Nije pomenuto da u Turisti~-
koj organizaciji nema zaposlenih
turizmologa, a u Muzeju radi sa-
mo etnolog kao stru~no lice iz ove
oblasti. No, uo~eno je i da ~im se
spomene „halal sertifikat“ nasta-
ne „halak“. Usledilo je „pretresa-
nje“ habitusa islamskog ~oveka,
pa smo ~uli po nekoliko desetina
ponovljenu re~ „{izofrenija“, od

onih koji „halale“ „halal“, a upu-
}enu onima koji „preispituju“ ha-
lal namere. Tra`eno je i tuma~e-
nje da li su vredne slike iz legata
Mile{evske kolonije date na re-
vers Domu zdravlja u Vin~i, za{to
i da li su vra}ene? 

Ve}ina u Skup{tini op{tine ni-
je prihvatila zahtev opozicije da se
sprovede pravosna`na presuda
Apelacionog suda i smeni direk-
torica Centra za socijalni rad ovo-
ga puta jer ne ispunjava uslove, te
da se imenuje novi direktor. Opo-
zicija preti da }e tra`iti krivi~nu
odgovornost predsednika op{tine
i predsednice Skup{tine op{tine.
Predsednik op{tine Dragoljub
Zindovi} se ogradio jer to „nije
njegova nadle`nost“. Da je sve na
Skup{tini op{tine. Jo{ je dodao da
su poznate presude koje nisu mo-
gle da se izvr{e ili nisu pravi~ne.
U ̀ elji da uputi laike, ~lan Op{tin-

skog ve}a S. Hajdarevi} je obja-
snio da ima i vanredni pravni lek
kroz koji se otklanjaju sudske gre-
{ke. Neki od odborni~kih laika,
koji su sada u opoziciji, kazali su
pravniku Hajdarevi}u da vanred-
ni pravni lek ne odla`e izvr{enje
presude. Tako je „pravo“ pretre-
seno sa svih strana. Ibro Fazli} je
ispred odborni~ke grupe SDA
predlo`io da se pozove Op{tinski
javni pravobranilac, a da bi bilo
najbolje da direktorica podnese
ostavku, te da }e oni pri glasanju
biti uzdr`ani.
Rokovi, zahtevi, izve{taji

Samo dva dana pre isteka za-
konskog roka, zakazana je krajem
juna tre}a sednica Skup{tine op-
{tine sa ~ak 32 ta~ke dnevnog re-
da. Opozicija je zahtevala da se u
dnevni red uvrste ~etiri njihova
predloga (izgradnja mosta u [a-
rampovu, Stanjevine, razre{enje
direktorice Centra za socijalni rad
i imenovanje novog direktora i
aktivnosti vlasti u susret obele`a-
vanju osam vekova manastira Mi-
le{eve). Koaliciona ve}ina je pri-
hvatila da se pri~a o Stanjevinama
i mostu, nisu pro{le druge dve ta~-
ke i opozicija je bojkotovala sedni-
cu kao {to je to i najavila. To je bi-
la ubedljivo najkra}a sednica
Skup{tine op{tine jer su za samo
~etiri sata „otaljane“ 32 ta~ke. 

Osim odbornika Bahrije Bega-
novi}a, ostali su imali samo re~i
hvale i sve same pohvale, ma o ~e-
mu bilo re~i, a govorili su uglav-
nom ~lanovi Op{tinskog ve}a.
^lan Op{tinskog ve}a Milan Ga-
~evi} se „javno zahvalio“ direkto-
rici Centra za socijalni rad Had`i-
avdi} na „upornosti i izdr`ljivo-
sti“ i naglasio da „nam takvi ka-
drovi trebaju“. Odbornik Bega-
novi} je, pak, uputio direktorici
re~enicu da „nema smisla da bu-

de direktor jer je zakon zakon, a
gospo|a Stana Markovi} mo`e da
odgovara zbog vas“. Po{to je u
negativnoj konotaciji spomenuo
odbornika Samir Tandira (SPP),
ovaj je upozorio predsedavaju}u
da nije opomenula Beganovi}a, a
potom se obratio odborniku re~i-
ma:“U{i }u ti i{~upati“. Beganovi}
je ve} ustao sa re~enicom „Haj-
de“, ali incident je izostao.

Mesec dana kasnije zakazano
je i ~etvrta sednica, opet na zahtev
14 odbornika . U sali je bilo samo
sedam odbornika opozicije, niko
od odbornika koalicione ve}ine.
Opozicija je predlo`ila ponovo ~e-
tiri ta~ke (Stanjevine, koliko ko{ta
put Kolovrat-Selja{nica, razre{e-
nje direktorice Centra za socijalni
rad na osnovu pravosna`ne pre-
sude Apelacionog suda, te {ta
vlast ~ini idu}i u susret obele`ava-
nju osam vekova Mile{eve). Pred-
sedavaju}a Stana Markovi} kaza-
la je da je „neozbiljno“ {to nisu
do{li ~ak ni svi opozicioni odbor-
nici koji su tra`ili sazivanje sedni-
ce, te da sve to ko{ta. Opozicioni
odbornici su smatrali da je „neo-
zbiljno“ i „neodgovorno“ {to nisu
do{li odbornici na zakazanu sed-
nicu jer za to primaju platu. Ispo-
stavilo se da se naredna sednica
ne mo`e odr`ati dok se ova zaka-
zana ipak ne odr`i, pa je u sep-
tembru ponovo zakazana sa istim
dnevnim redom.

Odbornici koalicione ve}ine
su ovoga puta do{li, ali nisu izgla-
sali dnevni red. Sednica je time,
po tuma~enju vlasti „odr`ana“ i
„zavr{ena“, a po tuma~enju opo-
zicije „nije odr`ana jer ako nije
utvr|en dnevni red samim tim
nije ni odr`ana“. Mo`e da bidne,
ne mora da zna~i jer dan kasnije
sazvana je sednica po hitnom po-
stupku, samo da bi se usvojio re-
balans bud`eta i to pola sata jer

niko od odbornika ve}ine nije re-
kao ni jednu re~, a opozicija je na-
pustila sednicu nazivaju}i je „la-
krdijom“. 
Ostavka na kraju 

Na pretposlednjoj sednicu u
2019. o~ekivala se sadr`ajna di-
skusija zbog razmatranja ostvari-
vanja bud`eta. Ali nije, iako je re-
~eno da se prihodovalo uglavnom
u skladu sa planom ili sa 66,89
odsto ali da rashodi nisu pratili tu
dinamiku jer su realizovani sa
svega 48, 3 odsto u odnosu na
plan. Tek je opozicija rekla „po
koju“. Predsednica Skup{tine op-
{tine Markovi} podnela je usme-
nu ostavku „iz li~nih razloga“ pa
je na poslednjem decembarskom
zasedanju Marko Svi~evi} iza-
bran za predsednika. Ono {to je
interesantno je da je Odluka o bu-
d`etu za 2020. godinu stavljena
me|u poslednje ta~ke. Op{tinska
vlast se bori ozbiljno za realizaci-
jom planiranog, te se neutro{ena
sredstva, koja se prenose, uve}a-
vaju (dostigla su 120 miliona di-
nara). 

Opozicija nije odustajala od
predlaganja da se na dnevni red
stavi razre{enje direktorice Cen-
tra za socijalni rad. Ta~ka nikada
nije „za`ivela“, ali je direktorica
~ije je ime najvi{e pominjano za
govornicom tokom 2019. predlo-
`ena (i izabrana) za sekretara Iz-
borne komisije u stalnom sazivu.
Odbornici opozicije, rekli da to
mo`e da „diskredituje rad izbor-
ne komisije“ te da se jo{ nije do-
godilo da sekretar bude neko van
Op{tinske uprave {to „nije dobro
jer mo`e da ukazuje na lo{e na-
mere“. Reagovao je ~lan Op{tin-
skog ve}a Zulkefil Sadovi} koji
„ne mo`e da veruje da su odbor-
nici i sudije i tu`ioci“ pa pitao „ u
~emu je problem“ jer ukoliko Sa-
bira Had`iavdi}, kako re~e, bude
u me|uvremenu „pravosna`no
osu|ena, smeni}emo je“. Samir
Tandir je naglasio da je „po dubo-
kom ube|enju, Sabira najkvali-
tetniji kadar“ i da je to interes te
stranke (SPP). Odbornik Begano-
vi}, pak, smatra da je ona „osoba
pogodna za manipulaciju“ jer je
„pod sudskom istragom“. Ni na
poslednjoj sednici nije izostalo
me|usobno „~a{}avanje“ pojedi-
naca (I. [anti}, S. Tandir) ovoga
puta sa „deri{te“ i „majmune“. 

Kako javnost na sve ovo rea-
guje? Pa, tra`e se „pikanterije“ a o
odlukama koje su dalekose`ne ni-
ko ne zbori jer je malo ko i upu-
}en u njih. Ako je javnost takva,
onda je sasvim jasno da je onim
pojedincima koji su u prilici da
odlu~uju „polje delovanja“ u svim
pravcima {iroko otvoreno. Posle-
dice? Vidimo li ih?

Indira Had`agi} Durakovi} 

Priboj - Ljudi iz jugozapadne
Srbije, Sand`aka, Ra{ke oblasti ili
kako ko ve} voli da zove ovaj kraj,
nema puno, ali su dobro raspore-
|eni po svetu. Ova lokalna po{a-
lica postaje sve istinitija, pa tako
pored uobi~ajenih destinacija za
rad u inostranstvu, zapadne
Evrope, Skandinavije, Amerike,
Australije, Rusije, sada sve vi{e
zemljaka imamo i u Kini. 

Razlog za to je prili~no dobra
zarada koju u Kini nude za na-
stavnike engleskog jezika. Do-
voljno je solidno znanje, ~ak i
da niste nastavnik po profesiji,
tako da tog posla ima najvi{e.
Ima, me|utim u Kini i kuvara,
prevodilaca, mornara i in`enjera,
pa i umetnika, iz ovih krajeva.

Na{ sagovornik je jedan od njih.
Zbog delikatne situacije u Kini,
izazvane korona virusom, on ̀ eli
da ostane anoniman. Obja{njava
za{to je do{ao i ostao u Kini. 

- Razlozi za odlazak iz Srbije su
za ve}inu na{ih ovde sli~ni, a za bo-
ravak i rad u Kini svako ima svoju
pri~u i ne{to druga~ije razloge. U
Kini sam sa porodicom ve} vi{e od
pet godina. Mi smo ostali jer mo-
`emo normalno da `ivimo od za-
rade, putujemo i bavimo se stvari-
ma koje volimo. Na neke stvari se

nije bilo lako navi}i. Nije ba{ do-
stupna hrana koju smo navikli da
jedemo. Zato se snalazimo, sami
spremamo, ne{to i proizvodimo,
}evape recimo. A recimo ima do-
brog piva i ve}e je od na{eg velikog,
pri~a na{ sagovornik. 

Na pitanje kako se ̀ ivi u zemlji

u kojoj se pojavio korona virus,
odgovara da ima straha, ali ne i
panike. „Nema neke velike pani-
ke, ali je strah prisutan i iz dana u
dan sve ve}i. U po~etku ga nije bi-
lo, malo ljudi je uop{te nosilo ma-
ske. Sada su ve} po~ele da se pra-
ve zalihe hrane u ku}ama, kupuju
maske, deficitarne su. Prijateljica
mi ka`e da je stigla tran{a iz Srbi-
je. Porasle su im cene naglo. U ve-
}ini gradova ovih dana ni{ta ne
radi, cela Kina je u ku}i. Ljude se-
de kod ku}e i prate {ta se de{ava“. 

On je sa porodicom iza{ao u
jednu pograni~nu zemlju, zahva-
ljuju}i ranije bukiranim kartama.
„U Kini je sada sezona godi{njih
odmora, ve}ina ljudi je iza{la u
okolne zemlje, zahvaljuju}i tome
{to su imali ranije bukirane kar-
te. I mi smo tako pre nekoliko da-
na iza{li. U Laosu smo. Da nismo
bukirali ranije karte, verovatno bi
ostali. Putovanje koje je trebalo
da bude turisti~ko nije ba{ tako

bilo, stresno je, hiljade ljudi
pod maskama. Ne{to para ko-
je sam u{tedeo poneo sam na
put, ako budem morao da
ostanem du`e vreme. Nisu svi
koji su iza{li poneli u{te|evi-

nu, vide}emo kako }e se situa-
cija odvijati“.

Prema njegovim re~ima, Ki-
nezi su neverovatno disciplinova-
ni, sistem strog i ula`u veliki na-
por u zaustavljanje {irenja koro-
na virusa. „Svakodnevno se ~u-
jem sa prijateljima iz grada u ko-
me smo bili. Neki od njih dano-
no}no rade na prevenciji {irenja
virusa i kako ~ujem stvari idu na
bolje. Ima dosta slu~ajeva izle~e-
nja. Vide}emo {ta }e biti sad po-
sle perioda inkubacije“, zaklju~u-
je na{ anonimni sagovornik. 

S. Bjeli}

Pljevlja - Op{tina Pljevlja lani
je prihodovala skoro 13,5 miliona
evra, ili 81,6 odsto u odnosu na
planirani bud`et. To je najve}e
ostvarenje bud`eta do sada i ve}e
je u odnosu na prethodnu godinu
za oko 800.000 evra.

U izvje{taju o ostvarenju bud`e-
ta za pro{lu godinu, u koji su Vijesti
imale uvid, navedeno je da je najvi-
{e novca Op{tina prihodovala od

poreza - 6,96 milio-
na evra i nepuna
tri miliona evra
iz Egalizacio-
nog fonda,
namijenjen
za ujedna~a-
vanje finansij-
ski slabijih op-
{tina. Od nakna-
da, u op{tinsku kasu
se slilo svega dva miliona
evra, {to je 37,6 odsto od planira-
nog. Iako su Pljevlja najbogatija {u-
mama, Op{tina je pro{le godine od
naknada za njihovu eksploataciju
prihodovala svega 643.000 evra, {to
je svega 18,5 odsto od planiranih
godi{njih prihoda od skoro 3,5 mi-
liona evra.

Rashodi Op{tine Pljevlja izno-

sili su 12,6 miliona i
bili su manji za oko

600.000 u odnosu
na prihode. Vi{e
od dva miliona
evra utro{eno je
za bruto zarade
zaposlenih i osta-

la li~na primanja.
Za kapitalne projek-

te Op{tina je u izvje-
{tajnom periodu potro{ila

svega 2.316.000 eura, ili 49 odsto
od plana. Najvi{e novca izdvoje-
no je za lokalnu infrastrukturu.
Za otplatu dugova Op{tina je iz-
dvojila 4,88 miliona eura. Op{ti-
na Pljevlja nedavno je rangirana
na 13. mjesto po razvijenosti, a u
bud`etu za ovu godinu nalazi se
20 miliona evra. C. D. 

Priboj, Beograd - Ministar za
inovacije i tehnolo{ki razvoj Ne-
nad Popovi} primio je, na Savin-
dan, u~esnike me|unarodnog
FALL takmi~enja u lego-robotici
koje je odr`ano u Sloveniji. Mla-
di inovatori iz Prijepolja i Pribo-
ja, u konkurenciji 90 timova iz re-
giona uspeli su da obezbede di-
rektan plasman u finale Evrop-
skog prvenstva koje }e biti odr`a-
no u martu u Kopru. Ekipu Elek-
trobot ~ine u~enici: 

Ana Tomi}, Amina Porovi},
\or|e Lapto{evi}, Vuk Bjeli}, Ni-
kola Bakovi}, Andrej Rajkov, Bo-
jan Nestorovi}, Filip Lu~i} i Vasi-
lije Vasiljevi}.

- Imamo sjajnu talentovanu
decu {irom Srbije. Zato i gradimo
inovacione startap centre u gra-
dovima i op{tinama u regionima,
jer `elimo da deca i mladi u tim

mestima imaju jednake uslove za
razvoj kao i njihovi vr{njaci u Be-
ogradu, Novom Sadu i Ni{u, izja-
vio je ministar Popovi}. U Priboju
je ina~e planirano da ove godine

bude izgra|en Regionalni inova-
cioni startap centar, za ~iju reali-
zaciju je Ministarstvo na ~ijem je
~elu Popovi} izdvojio sredstva od
oko 42 miliona dinara. „Centar }e
biti mesto gde }e mladi imati sve

uslove za rad na najsavremenijoj
opremi i gde }e dobijati mentor-
sku i svaku drugu podr{ku za
osnivanje u~eni~kih i startap
kompanija“, rekao je Popovi}.

Pripreme za me|unarodno
takmi~enje u robotici trajale su
od septembra pro{le godine, a uz
Prvu kragujeva~ku gimnaziju tim
{kole Elektrobot bio je jedini
predstavnik Srbije. S. Bjeli} 

Ekipa mladih roboti~ara iz Priboja i Prijepolja na prijemu kod ministra Popovi}a

Plasirali se u finale 
Evropskog prvenstva

[kola ElektRobot 
[kola robotike, ElektRobot, koju vodi Anica Pavlovi}, master robotike, po~e-

la je da radi u decembru 2017. godine u Priboju. Naredne godine, usled velike
zainteresovanosti u~enika, po~eli su da rade i u Prijepolju. Na predlog profesora
sa Katedre za robotiku Elektrotehni~kog fakulteta u Beogradu ovi inovativni u~e-
nici kandidovali su se za u~e{}e na takmi~enju First Lego League. Pripreme za
takmi~enje vodili su nastavnici informatike Marija Rekovi} iz Priboja i Mirolju-
bom Bjeli} iz Prijepolja.

Dugovi
Ukupne neizmirene obaveze

Op{tine Pljevlja na kraju pro{le go-
dine iznosile su 5,43 miliona eura,
a lokalnih javnih preduze}a vi{e od
5,1 milion.

@IVOTANALIZE
Na{ zemljak koji sa porodicom u Kini `ivi godinama 
o tome kako prolaze dani u strahu od korona virusa

Cela zemlja sedi kod ku}e 
Kako je protekla 2019. godina u Skup{tini op{tine Prijepolje

Naj~e{}e pominjana direktorica 
Centra za socijalni rad

Ovo je najve}e 
ostvarenje 
bud`eta do 

sada i u pore|enju 
sa 2018. ve}e je 

za oko 
800.000 evra 

Pljevlja pro{le godine prihodovala skoro 13,5 miliona evra 

Rashodi 12,6 miliona
Od naknada za eksploataciju {uma zara|eno samo 643.000 evra

Od 8. do 
14. januara 

2020. koncentracija 
~a|i je bila ve}a od 

dozvoljene, (od 58 do 
130 mg/m3), a 8. januara 
je izmerena koncentracije 

~a|i od ~ak 130 
mikrograma po 
metru kubnom

U Kini jedu sve
Sagovornik ka`e da se jo{ pouzdano ne zna odakle virus i kako se pro{irio, ali da u Kini jedu sve. „Ima pret-

postavki da je preko hrane divljih `ivotinja, zmije verovatno. Mogu}e je jer ovde imaju stvarno ~udan odnos
prema higijeni, naro~ito kada je hrana u pitanju. U Kini jedu sve. Nije ih ni SARS opametio po tom pitanju“, za-
klju~uje na{ zemljak. 

Te{ko na}i
~oveka na ulici

Javnost vi{e zanima prepucavanje nego
odluke koje usvajaju: Iz klupa SO Prijepolje

Za samo ~etiri sata na tre}oj sednici 
obradili 32 ta~ke: Prijepoljski odbornici
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SAVETI POLJOPRIVREDNIH STRU^NJAKA

Za{tita 
rasada povr}a

Proizvodnja rasada je jedan od va`nijih segmenata naro~ito u gajenju
povrtarskih kultura, jer samo ako se proizvede zdrav i jak rasad mo`e se
o~ekivati odgovaraju}i prinos i kvalitet useva. Proizvo|a~i rasada, kako oni
koji ga proizvode na tradicionalni na~in tako i oni koji se bave
savremenom kontejnerskom proizvodnjom treba da u~ine sve kako bi
rizik od pojave bolesti poleganja rasada doveli na minimum. Uslovi koji
dovode do pojave bolesti su: nedovoljno sterilisan supstrat, nepovoljni
uslovi za porast sejanaca, visoka vla`nost i temperatura, slabo
provetravanje. Gre{ke u proizvodnji rasada te{ko se ili gotovo nikako ne
mogu nadoknaditi kasnije, u toku vegetacije. Proizvodnja rasada po~inje
izborom odgovaraju}eg hibrida povr}a, pripremom supstrata za setvu. U
prostoriji za proizvodnju rasada potrebno je obezbediti odgovaraju}e
uslove za nicanje biljaka, kao {to su optimalna temperatura i vla`nost. Broj
izniklih biljaka zavisi}e od navedenih uslova i od klijavosti samog semena.
Nakon nicanja, mlade bilj~ice su ~esto izlo`ene napadu velikog broja
{tetnih insekata i prouzrokova~a bolesti, i neophodno ih je na pravi na~in
za{tititi. Preterano zalivanje rasada je jedna od ~estih gre{aka u
proizvodnji rasada, jer osim {to forsira razvoj plitkog korenovog sistema,
~esto dovodi do pojave poleganja rasada.

Ovu pojavu poleganja rasada prouzrokuju patogene gljivice iz rodova
Rhizoctonia spp, Pythium spp, Phytophthora spp, koje se nalaze u
povr{inskom sloju zemlji{ta i intenzivno se razvijaju ba{ u ovakvim
vla`nim uslovima. Prvi simptomi su omek{avanje i nekroza prizemnog
dela stabla koja se brzo {iri prema vrhu i korenu bilj~ice. Zbog
onemogu}enog protoka vode i hranljivih materija dolazi do poleganja,

tzv. topljenja rasada. Parazit se velikom brzinom {iri i na susedne zdrave
biljke i u povoljnim uslovima zahvata ve}i deo rasada, prouzrokuju}i
njegovo propadanje i stvaranje golih mesta u leji. Da bi se spre~ila ova
pojava, u proizvodnji rasada treba koristiti samo dezinfikovano seme i
dezinfikovan supstrat, a biljkama obezbediti umereno zalivanje, dovoljno
svetlosti, kao i redovno provetravanje leja. Ukoliko se bolest ipak pojavi
obolele biljke treba po~upati i ukloniti, a gola mesta i sve okolne biljke
temeljno oprskati fungicidom.

Prvo zalivanje fungicidima treba obaviti odmah posle setve. U tu svrhu
mogu se koristiti preparat a.m. propamokarb-hidrohlorid (u koncentraciji
0,25 odsto) ili a.m. propamokarb-hidrohlorid + fosetil-aluminijum (u
koncentraciji 0,15 odsto). Rastvorom ovih sredstava zalivaju se biljke i
sâmo zemlji{te oko biljaka. Na taj na~in uni{tavamo gljivice koje mogu
izazvati poleganje i propadanje biljaka. Drugo zalivanje treba obaviti kada
biljke imaju 10-ak cm visine, ili posle pikiranja, sa istim sredstvima. Pri
ovom tretmanu mo`e se dodati Confidor 200-SL ili Actara 25 WG, za
za{titu od insekata. Tre}e zalivanje kombinacijom istih sredstava obavlja
se prilikom rasa|ivanja kako bi se koren dobro natopio i za{titio. Ovako
pripremljen rasad lak{e }e se ukoreniti i bolje podneti stres pri izno{enju
na stalno mesto.

Ako se primete o{te}enja uzrokovana napadom pu`eva, treba
primijeniti preparat Pu`omor - rasipanjem granula oko biljaka, po ivicama
leje ili izme|u redova, ali ne direktno na biljke. Tako|e je korisno taj
prostor posipati pepelom od drveta koji pu`evima oduzima sluz i dovodi
do njihove dehidratacije. 

U uslovima natprose~no toplijih zimskih dana, mogu}e je primetiti npr.
prezimljuju}e populacije lisnih va{i, buha~a, bele mu{ice i kalifornijske
tripse. Radi pra}enja populacije navedenih {teto~ina u plastenicima iznad
rasada preporu~ujemo da se oka~e `ute i plave lepljive plo~e. Ukoliko se
primeti po~etna pojava neke od {teto~ina na rasadu paradajza, paprike,
kupusnja~a, krastavaca, salate ili ukrasnog bilja, preporu~ujemo primenu
odgovaraju}ih insekticida Treba ponoviti i da u proizvodnji rasada
obavezno treba koristiti deklarisano i za{ti}eno seme (izuzev autohtonih
eko-populacija povr}a) i koristiti sterilizovane supstrate. 

Pre sadnje biljaka u za{ti}eni uzgoj preporu~ujemo da se rasad
prethodno tretira preparatima koji sadr`e amino i huminske-kiseline,
vitamine i/ili ekstrakte morskih algi (tzv. fiziolo{ki biostimulatori). Zbog
razlika u temperaturama vazduha izme|u toplijih dana i prohladnih no}i,
mogu}e su ne`eljene rubne promene u obliku pale`i na mladim
bilj~icama, pa je iste potrebno prskati pre navedenim rastvorima
aminokiselina. Redovno kontrolisati atmosferu u za{ti}enom uzgoju i ne
dopustiti kondenzaciju vode na krovnoj konstrukciji.

Dipl. in`. polj. Svetlana [u}evi}

Bijelo Polje - Ukupna ocjena stanja
ekosistema rijeke Lim kroz op{tinu Bi-
jelo Polje je lo{e do veoma lo{e u dijelu
toka kroz grad i nizvodno od grada, za-
klju~ak je tima stru~njaka sa Prirodno-
matemati~kog fakulteta u Podgorici, ko-
ji je ispitivao stanje zaga|enosti te rijeke,
kao i njenih pritoka Bistrice i Ljubovi|e.

Prema rije~ima Jasmina ]orovi}a,

sekretara Sekretarijat za ruralni i odr-
`ivi razvoj, koji je nadle`an za za{titu
`ivotne sredine na lokalnom nivou,
stanje na Bistrici je odli~no, s tim {to je
nedostatak riba posledica krivolova, a
ne naru{avanja nekog od parametara
ili ekolo{kih faktora u ovom ekosiste-
mu, dok je ukupna ocjena stanja eko-
sistema rijeke Ljubovi|e dobro do vrlo

dobro, jer postoji evidentan problem
sa zaga|enjem i sa krivolovom. Ispiti-
vanja su uslijedila nakon pomora ribe
u Limu sredinom pro{le godine. Ana-
liziraju}i stanje riblje faune u Limu za-
klju~eno je da postoje dva osnovna ne-
gativna uticaja na nju: zaga|enje indu-
strijskim i komunalnim otpadnim vo-
dama kao i krivolov. S. D.

Izvje{taj Prirodno-matemati~kog fakulteta u Podgorici o zaga|enosti rijeke Lim

Stanje lo{e do veoma lo{e

Ekolo{ko udru`enje „Breznica“ tvrdi da je subvencionisani 
pelet prodat Pljevljacima nekvalitetan

Stigao na vrijeme, 
kvalitet upitan

Bijelo Polje - Bjelopoljska Op{ta bol-
nica kadrovski je oja~ana sa jo{ tri lje-
kara koja su se nedavno vratila sa spe-
cijalizacije, izjavio je Radio Bijelom Po-
lju Milan Veli~kovi}, PR Op{te bolni-
ce. On je kazao da je zavr{ena specijali-
zacija za ginekologa i otorinolaringo-
loga kao i supspecijalizacija za neona-
tologa.

„U okviru plana dodjeljenih speci-
jalizacija u ovoj godini osam ljekara

zavr{ava specijalizaciju i vra}a se u
mati~nu ustanovu. Tako|e, dva ljeka-
ra koja se nalaze na supspecijalizaciji
iz digestivne hirurgije i audiologije, u
toku ove godine po~e}e da rade u bol-
nici, a do kraja godine o~ekujemo lje-
kare sa specijalizacija iz oblasti inter-
ne medicine, hirurgije, ortopedije, ra-
diologije, ginekologije, epidemiologi-
je i ORL“, najavio je Veli~kovi}. Pre-
ma njegovim rije~ima, time se stvara

dugoro~na stabilnost u pru`anju
zdravstvene usluge i za{tite za gra|a-
ne sjevera Crne Gore. „Menad`ment
Op{te bolnice u saradnji sa Ministar-
stvom zdravlja i Fondom zdravstva
Crne Gore nastavi}e da unapre|uje
uslove u kojima ljekari pru`aju zdrav-
stvenu uslugu kroz investicije u opre-
mu i stru~no usavr{avanje“, dodaje
Veli~kovi}. 

C. D.

Bjelopoljska bolnica dobila tri ljekara

Pljevlja - Za ovu grejnu sezonu
gra|ani Pljevalja dobili su na vrijeme
subvencionisani pelet, po cijeni od
204 evra za dvije tone, ali iz Ekolo-
{kog udru`enja „Breznica“ tvrde da je
izuzetno lo{eg kvaliteta, te da }e to
uticati na gra|ane da naredne grejne
sezone ne koriste pelet za grijanje ve}
da se vrate na kori{}enje uglja. Iz
„Breznice“ nagla{avaju da se time ne-
gativno uti~e na mjere koje se odno-
se na za{titu ̀ ivotne sredine, pa pozi-
vaju tu`ila{tvo da ispita nabavku pe-
leta za gra|ane, jer je neprihvatljivo
da lokalna uprava nudi pelet tako lo-
{eg kvaliteta.

- Suo~eni smo sa peletom koji ima
izuzetno slabu kalori~nu mo} i lo{e
sagorjevanje. Zna~i, pored lo`enja pe-
leta da biste zagrijali stambeni ili po-

slovni prostor morate ko-
ristiti i grejna tijela na
elektri~nu energiju.
Dodatni problem
je {to u lo`i{tu
ostaju velike ko-
li~ine nesagore-
log peleta, {to
bukvalno zna~i
bacanje para, tvr-
di direktor „Brezni-
ce“ Milorad Mitrovi}
za Dan. On smatra da
Tu`ila{tvo treba da ispita kako
je nabavljen pelet jer ~itav slu~aj mo-
`da ima i obrise organizovanog kri-
minala i korupcije. 

U Op{tini Pljevlja su za Dan saop-
{tili da oni nijesu imali pritu`bi gra-
|ana na kvalitet isporu~enog peleta,

odnosno da nije bilo pisa-
nih `albi po ovom pita-

nju. „Kada je u pita-
nju kvalitet isporu-
~enog peleta po
subvencionisa-
nim cijenama
zvani~nih `albi,
na koje smo imali

obavezu da odgo-
varamo, dosad nije

bilo“, isti~u iz lokalne
uprave. Op{tina posled-

njih pet godina omogu}ava ku-
povinu subvencionisanog peleta ka-
ko bi se smanjilo kori{}enje uglja i za-
ga|enje ̀ ivotne sredine. Svaki gra|a-
nin koji ima lo`i{te za pelet ima pra-
vo da poru~i dvije tone subvencioni-
sanog peleta. C. D.

U Op{tini 
Pljevlja tvrde 

da nijesu imali 
pritu`bi 

gra|ana na 
kvalitet 

isporu~enog 
peleta

Otpadne vode i krivolov najvi{e
uti~u na riblju faunu: Lim 

Gre{ke u proizvodnji rasada te{ko se ili 
gotovo nikako ne mogu nadoknaditi kasnije, 
u toku vegetacije. Proizvodnja rasada 
po~inje izborom odgovaraju}eg hibrida
povr}a, pripremom supstrata za setvu



Novi Pazar - Do pro{le godine Mu-
zafer ^epeljac (30) bio je samo jedan
od najboljih bodibildera u istoriji No-
vog Pazara, od tada o njemu se mnogo
vi{e govori kao o ocu fenomen - devoj-
~ice, osmogodi{nje Aj{e, o kojoj }e vi{e
re~i bit u jednom od narednih brojeva.
^udo od deteta ga nije nadma{ilo, sa
samo osam godina to nije ni mogu}e,
ali to {to je Muzaferova mezimica u fo-
kusu ne samo sportske javnosti mo`e
ba{ da ga raduje. Za pet godina ̂ epelj-
~eva kolekcija medalja, trofeja i titula
postala je toliko bogata da ba{ i nije la-
ko setiti se ~ega sve u toj riznici ima.
Druga~iji od svih, ne samo kad je re~ o

izgledu, Muzafer o pro{lim vreme-
nima govori u dahu pred takmi~a-
rima i rekreativcima u dupke ispu-
njenoj teretani Warrior gym klu-
ba, ~iji je idejni tvorac.

Debitovao sam 2015. godine u
drugoj po snazi evropskoj bodibil-
ding organizaciji sa reprezentaci-
jom Srbije na svetskom prvenstvo
u Kopru. Svemu je prethodio fak-
tor zvani sre}a, jedan takmi~ar je
otkazao nastup, upao sam i od-
mah u pojedina~noj konkurenciji
osvojio tre}e mesto u disciplini fit-
nes model, a sa reprezentacijom
prvo. [ta vi{e mo`e da se po`eli,
me|u 27 momaka iz svih zemalja
sveta bronzana medalja sijala je
kao dijamant. Po prirodi se ne za-
dovoljavam postignutim, pa me je
taj uspeh odmah potakao da se
oprobam u najja~oj svetskoj kon-
kurenciji, pod okriljem IFBB fede-
racije. Iste godine na beogradskom
DIF-u sti~em zvanje licenciranog
IFBB trenera, od ove godine sam i
jedini master - personalni trener i
nutricionista u Novom Pazaru - is-
ti~e ̂ epeljac.

Po~etni uspesi bili su okida~ za
seriju novih velikih rezultata slede-
}e godine. Na internacionalnom
takmi~enju u Valjevu osvaja zlat-
nu medalju u disciplini fitnes mo-
del, u najboljoj svetskoj federaciji
(IFBB). Isti uspeh ponavlja u Jago-
dini na jednom od najja~ih takmi-
~enja na Balkanu. Odbranio je ti-

tulu dr`avnog prvaka u model klasiku
na {ampionatu u ]upriji, ali nije uspeo
da ponovim uspeh iz Kopra. „Zavr{io
sam kao ~etvrti na svetskom prvenstvu
u tom slovena~kom gradu, drugi su
govorili da sam bio najbolji, ali... Ipak,
nije ni to mala stvar u konkurenciji 39
takmi~ara iz gotovo svih zemalja sve-
ta“, ka`e o svojim takmi~arskim po~e-
cima, ̂ epeljac.

Na{ sagovornik je zanimljiv i zbog
toga {to je jedan od retkih sportista koji
se mo`e pohvaliti titulama prvaka u dve
dr`ave, Srbiji i Bosni Hercegovini.
„Imam i dr`avljanstvo BIH, otac je ta-
mo ro|en, pa sam se 2016. godine prvi
put oprobao u fizik disciplini, visine
preko 181 cm na {ampionatu BiH. To je
ubedljivo najpopularnija disciplina i po
pravilu u njoj je konkurencija najja~a.
Zauzeo sam drugo mesto, pobedio me
je danas PRO takmi~ar, zna~i iz katego-
rije najboljih. Slede}e godine opet izgu-
bim od njega, ali... Zanimljivo je da 15
dana posle drugog prvenstva BiH na
kojem sam se pojavio odlazim na Open
Sarajevo, takmi~enje pod okriljem IF-
BB, gde ga najzad pobe|ujem. Re~ je o
D`enanu Kajtazu iz Mostara, sada ve}
dobrom prijatelju. Potom sam u ̂ a~ak
na Balkansko prvenstvo oti{ao sa veli-
kim ambicijama, a nije bilo dobro, za-
vr{io sam kao peti. I danas sudije sa tog
takmi~enja ka`u da mi je medalja ne-
pravedno oduzeta, ali sportista sam od
glave do pete, pa sam i to nekako pod-
neo. Te godine sam zavr{io sa fitnes
model kategorijom i prebacio se u dale-

ko atraktivniji fizik“, govori Muzafer o
tome kako se razvijala njegova karijera.

Godina 2018. zna~ajna je {to se u
njoj ^epeljac pojavljuje u dvostrukoj
ulozi, organizatora i takmi~ara. Novi
Pazar je ugostio veliki broj vrhunskih
bodibildera. Organizaciji spektakla
prethodila su dva seminara u Novom
Pazaru, na kojima su u~estvovali selek-
tor i {ampion BiH Mirsad Terzo i Le-
pomir Baki}, biv{i svetski {ampion i
u~esnik presti`nog takmi~enja Arnold
Kup u organizaciji Arnolda [varcene-
gera. Otvoreni Kup Srbije u Novom
Pazaru je bio ne{to posebno, doga|aj
koji se i danas rado prepri~ava. „Grad-
ska uprava, Bodi bilding savez Srbije i
moj klub Warrior gym perfektno su
organizovali i ugostili osim na{ih naj-
boljih bodibildera po 15 reprezentati-

vaca BIH i Hrvatske, nekolicinu iz Cr-
ne Gore. Ko nije dovoljno dobro po-
znavao du{u Novog Pazara oti{ao je sa
torbom prepunom najlep{ih uspome-
na. Ponosan sam na to takmi~enje, tim
pre jer smo ga organizovali posle 14
uzastopnih sezona u kojima je doma-
}in bio Dom sindikata (danas Kom-
bank dvorana) u Beogradu. Bila je pa-
klena konkurencija. Osvojio sam tre}e
mesto u fizik muskularu, ispred su bi-
le svetske klase IFBB federacije fizika.
Bila je to prva medalja za Novi Pazar sa
jednog tako velikog skupa bodibildera.
Posle stagnacije ovog sporta u na{em
gradu moja karijera je verovatno naju-
spe{nija u poslednjih 10-15 godina ka-
da govorimo samo o Novom Pazaru“
rado se ^epeljac se}a dana kada je Pa-
zar bio centar bodibildinga. 
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Prvoslav Le{evi}

Muzafer ^epeljac, najuspe{niji novopazarski bodibilder u poslednje vreme

Druga~iji od svih

Debitovao pre ~etiri godine: Muzafer ^epeljac

Bogat kolekcionar medalja postao
personalni trener i nutricionista

SPORTSKE VESTI

Neo~ekivan poraz ko{arka{a
Novi Pazar - Potpuno neo~ekivano ko{ar-

ka{i Novog Pazara sedmi put u sezoni pora`eni
su u KLS, ovoga puta u 17. kolu ubedljivo od Ko-
lubare LA 2003. u Lazarevcu 87:72 (27:21,
24:18, 18:20, 18:13). Pobednik je najefikasnijeg
igra~a imao u Amerikancu Brendonu (18 poe-
na), isti poenterski u~inak kod gostiju upisao je
Todorovi}.

O~ekivana pobeda Partizana 
Novi Pazar - Odbojka{i Novog Pazara nisu

uspeli da iznenade favorizovani Partizan u utak-
mici 15. kola Superlige igranoj u Pendiku, Novi
Pazar - Partizan 1:3 (23:25, 16;25, 25:17, 22:25).
Prima~ gostiju Marko Nikoli} doneo je svom ti-
mu 19 poena, u Novom Pazaru najkvalitetniju
igru prikazali su srednjaci, po poenima ispred
svih bio je Alen Didovi} (20).

Nastavak bez Markovi}a
Novi Pazar - Sutra se utakmicom sa Ruda-

rom iz Kostolca (18) nastavlja ARKUS Superliga
u koju Novi Pazar ulazi bez levog krila Dobrivoja
Markovi}a. Levorkrilni igra~ odstranjen je iz klu-
ba zbog nediscipline, njegovo mesto zauze}e
kapiten Priboja, Irnes Had`ovi} (23).

Hamad eliminisan u 2. kolu
Novi Pazar - Hamad Me|edovi} uspeo je u

svom debitantskom nastupu na Otvorenom pr-
venstvu Australije u juniorskoj konkurenciji da do-
gura do drugog kola u kojem je posle velike bor-
be eliminisan od drugog nosioca, Martina Dama
iz SAD. U prvom kolu 16 - godi{nji Novopazarac
bio je bolji od Nikite Ka{irina iz Rusije 2:0 (6:4, 6:3),
njegov vr{njak iz Amerike u drugom kolu vratio se
posle prvog seta koji je osvojio Me|edovi} u taj-
breku 7:6 (7:3), preostala dva dobio je sa 6:4, 6:4.

Strongmen izazov i u 2020.
Muzafer ^epeljac ne mo`e da miruje, pro{le godine na~inio je mali izlet iz sveta bodibil-

dinga organizacijom ,,Open strong izazova“ u Novom Pazaru. Doga|aj koji je prodrmao grad
posetili su takmi~ari u dizanju tegova, izvo|enju sklekova i zgibova.

- Za po~etak bilo je sjajno. Do{ao nam je Asmir Kola{inac, {ampioni u dizanju tegova iz
BIH, legenda bodibildinga iz Jagodine Pe|a Milo{evi}, {ampion Srbije u bodibildingu do 80 kg
Marko Pavlovi}. Nastavljamo sa istim programom ove godine, s tim da podi`emo nivo i uklju-
~ujemo i lep{i pol. Moja vizija predvi|a {to vi{e mladih u gradu mladosti koji }e se baviti spor-
tom, posebno bazi~nim. Na{ sport po~iva na dizanju tegova, sklekovima i zgibovima i nije ni
malo jeftin. Na rekreativnom i amaterskom nivou uz pravilnu edukaciju, a zato sam se {kolo-
vao, u stanju sam da klub podignem na visok nivo, ali i stanje svesti onih koji ̀ ele da izgleda-
ju lepo i zdravo da se hrane. Mislim da je Warrior gym krenuo jedinim ispravnim putem. Po-
stao je prepoznatljiv i pra}en kako na lokalu, tako i u zemlji, regionu, ali i daleko van granica
zemlje - s ponosom govori o klubu perjanici bodibildinga u Novom Pazaru Muzafer ̂ epeljac.

Naslednik se
zove D`enan 

Muzafer ^epeljac u prethodne dve
godine primat je dao obrazovanju, iz tih
razloga napravio je takmi~arsku pauzu i
sad sve ~ini da njegov Warrior Gym po-
stane rasadnik bodibildera najve}eg ran-
ga. „Mlade snage dolaze. Vrhunskog bo-
dibildera nije lako stvoriti, za 19 - godi-
{njeg D`enana Ademija sam siguran da
}e daleko dogurati. Poseduje sve potreb-
ne preduslove za vrhunske evropske i
svetske domete. Takmi~i}e se u fiziku
preko 181 cm. Ponovi}u, to je daleko naj-
popularnija disciplina s najja~om konku-
rencijom u kojoj je fokus na atletskoj gra-
|i, definiciji i lepoti tela. Veliku ulogu u
plasmanu igra pozing, harizmati~nost i
na~in na koji pokazujete dominantne cr-
te tela“, obja{njava ^epeljac.
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MEDIJI

RADNIM DANIMA
07:00-07:10 Jutarnji dnevnik
07:10-11:00 Novi Dan
11:00-15:00 Plusiranje
16:00-16:10 Dnevnik
16:10-19:00 Muzi~ki vremeplov
19:00-07:00 Music mix

VESTI SVAKOG PUNOG SATA

SUBOTA
10:00-14:00 ^avrljanje
14:00-18:00 Eurotop 44-repriza
18:00-10:00 Music mix

NEDELJA
10:00-14:00 Uvek nedeljom
14:00-18:00 Eurotop 44
18:00-10:00 Music mix

VA@NI TELEFONI
Op{tina Novi Pazar 020- 313-644/318215 
Op{tina Tutin 020 - 811 133 
Op{tina Sjenica 020 - 741 279 
Op{tina Ra{ka 036 - 736 281
Autobuska stanica Novi Pazar 020 - 318 354 
Autobuska stanica Ra{ka 036 - 738 383 
Meteorolo{ka stanica Meteor Sjenica 020 - 741 008 
Policijska uprava Novi Pazar 020 - 314 744 
Op{tinski i Okru`ni sud - Novi Pazar 020 - 314 391 
Zdravstveni centar Novi Pazar 020 - 314 722
Apotekarska ustanova Novi Pazar 020 - 318 375 
Elektrodistribucija Novi Pazar 020 - 315 117

330 116 
Preduze}e za puteve „Novi Pazar put“ 020 - 314 911
Univerzitet Novi Pazar 020 - 317 754 
Internacionalni univerzitet 020 - 316 634 
Dom kulture Novi Pazar 020 - 313 069 
Regionalno pozori{te Novi Pazar 020 - 322 891 
SOS telefon (KC Damad) 020 - 332 755
Sportski centar Novi Pazar 020 - 312 420
Turisti~ka organizacija Novog Pazara 020 - 338 030
@elezni~ka stanica Ra{ka 036 - 736 008
Dom zdravlja 036 - 736 127
Komunalno preduze}e Ra{ka 036 - 736 622
Centar za kulturu 036 - 736 273
Biblioteka 036 - 736 092
Gradski stadion 036 - 736 650
Sportska hala 036 - 736 794
De~iji vrti} „Veselo detinjstvo“ 036 - 736 120
Apoteka 036 - 738 080
Turisti~ka organizacija 036 - 738 670
Crveni krst 036 - 736 648
Vatrogasna slu`ba 036 - 736 002
Veterinarska stanica 036 - 736 877
Taksi stanice 036 - 740 040 i 036 - 733 222

PRETPLATA NA DODATAK

SAND@AK DANAS
Period:

3 meseca - popust 10% 
= 546,00 din
6 meseci - popust 15%
=1.053,00 din
12 meseci - popust 20%
=2.028,00 din

s tro{kovima dostave na adresu
Kontakt telefon: 011 / 344 - 11 - 86 

lok. 124, 107 /Prodaja/

Sand`ak Danas - Posebno izdanje lista Danas za oblast Sand`aka.  Ure|uju: Safeta Bi{evac (Beograd), Sla|ana Novosel (Novi Pazar). 
Adresa: Novi Pazar, TC Vakuf, 1. maja BB   Telefon i fax: 020 331 570  e-mail: sandzakŸdanas.rs

Bijelo Polje - Predsjednik op{tine Bijelo Polje Pe-
tar Smolovi} uru~io je zahvalnice za hrabrost i hu-
manost Amaru Be}irovi}u, Mensuru Hajdarpa{i}u,
Salminu Ni{i}u i Amiru Kajevi}u. Oni su 23. janua-
ra spasili `ivot sugra|aninu, koji je sko~io u Lim sa
gradskog mosta. „@elim da vam zahvalim {to ste

uradili najplemenitiju stvar, jer ste svojom odlu~no-
{}u i mogu re}i timskim radom, toga dana spasili je-
dan `ivot. Kao predsjednik op{tine sam veoma po-
nosan na va{e djelo, a vjerujem i svi na{i sugra|ani“,
kazao je Smolovi}, koji je pored zahvalnica gra|ani-
ma-spasiocima uru~io i nov~anu nagradu. Prepri-

~avaju}i dramu koja se tog dana dogodila, mladi}i
su istakli da su samo razmi{ljali kako da spasu ̀ ivot
~ovjeka koji se davi. „Nakon {to je sve pro{lo, posta-
li smo svjesni opasnosti kojom smo bili izlo`eni. Me-
|utim, svi smo saglasni da bi opet isto ponovili“, po-
ru~ili su Amar, Mensur, Salmin i Amir. C. D.

Predsednik op{tine Bijelo Polje Petar Smolovi} primio ~etiri hrabra sugra|anina

Zahvalnice za hrabrost i humanost

Bez razmi{ljanja sko~ili u hladnu rijeku: 
Spasioci sa predsjednikom bjelopoljske op{tine
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Sjenica - Rekonstrukcija zgrade Op-
{tinske uprave i skup{tinske sale, jedan
je od zna~ajnijih zajedni~kih projekata
Ministarstva za lokalnu samoupravu i
Op{tine Sjenica za 2019 /2020. godinu.

Radovi na rekonstrukcija skup{tin-
ske sale su u toku i nedavno ih je posje-

tio predsjednik op{tine Sjenica Hazbo
Mujovi}. Sala }e biti opremljena najkva-
litetnijim namje{tajem, izolacijom, gri-
janjem, a tako|e }e biti i elektronski
potpuno opremljena, kako bi se svaka
sjednica vodila elektronski. Predsjednik
sjeni~ke op{tine Hazbo Mujovi} je ista-

kao da }e novoopremljena skup{tinska
sala imati i video prenos u`ivo. Tako|e,
u planu je ure|enje i kancelarijskih pro-
storija, nova stolarija i podovi. Op{tin-
ski ~elnici o~ekuju da }e Sjenica dobiti
reprezentativnu zgradu Op{tinske
uprave i skup{tinsku salu. S. D. 

Rekonstrukcija Op{tinske uprave U~enici iz Turske obi{li
zavi~aj svojih predaka

Na ljeto dolaze
ponovo

Novi Pazar - Ministarstvo spor-
ta i omladine Republike Turske, u
saradnji sa nekoliko bo{nja~kih
udru`enja iz Sand`aka i BiH, orga-
nizovalo je posjetu grupe u~enika
bo{nja~kog porijekla, iz Burse. Cilj
puta je da se u~enici iz Turske bo-
{nja~kog i albanskog porekla upo-
znaju sa domovinom svojih preda-
ka, kulturom, jezikom, obi~ajima..
U okviru programa, 20 |aka je, od
20. do 28. januara, obi{lo Sarajevo,
Mostar, Novi Pazar, Ro`aje, Petnji-
cu, Gora`de, Skoplje. Organizator
projekta Ro`ajac Enes Faljija ka`e
da su djeca odu{evljena vi|enim i
da su izrazili nadu da }e na ljet-
njem raspustu do}i ponovo. 

S. D. 

Berane u Lokalnoj 
strategiji zapo{ljavanja 

Berane - Op{tina Berane }e u na-
rednom periodu pristupiti izradi Lo-
kalne strategije zapo{ljavanja sa ak-
cionim planom za 2021. godinu. Mi-
nistarstvo rada i socijalnog staranja
sprovodi projekat „Dalji razvoj lo-
kalnih inicijativa za zapo{ljavanje u
Crnoj Gori“ koji je finansira iz EU -
IPA sredstava u okviru Sektorskog

programa za zapo{ljavanje, obrazo-
vanje i socijalnu politiku 2015-2017.
godine.

Tim povodom u radnoj posjeti
Op{tini Berane boravila je vo|a pro-
jekta Meri Loren~i}, koja se sastala sa
predsjednikom op{tine Dragosla-
vom [}eki}em, potpredsjednikom
Radem Kljaji}em i kontakt osobom

na projektu Milicom Ra~i}. Go{}a je
informisala predstavnike lokalne
uprave o statusu projekta, ulozi i oba-
vezama Op{tine Berane u daljim ak-
tivnostima. „Op{tina Berane je jedna
od 22 crnogorske op{tine u kojima }e
se u narednih godinu dana imple-
mentirati ovaj projekat“, kazala je
Loren~i}. C. D. 




